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Styrelsen har under året haft tre protokollförda möten och ett flertal samtal ledamöterna 

emellan. Dessutom har Fred och Gitte haft viktiga och givande möten med Malmö Kommun 

gällande kommande renovering, utbyggnad och idéer om badets framtid. 

Det har, som vanligt, framförts önskemål från badarna om utökade öppettider. Styrelsen har 

framfört både detta och annat i en mycket bra dialog med Areskoug. Dock är arrendeavtalet 

uppsagt av Kommunen så vad gäller både öppettider och mycket annat får vi avvakta vad 

som händer i den nya upphandlingen. 

Styrelsen och valberedningen har genom aktiv bearbetning på badet lyckats utöka 

medlemsantalet från ca 45 till nästan 130 stycken. Detta arbete kommer så klart att 

fortsätta! 

Det traditionsenliga Julbadet genomfördes och det kom 79 personer. Även detta antal skall 

vi försöka få upp till kommande Julbad. 

 

Limhamn i februari 2024 

 

Styrelsen 

 

 

 


